

Of the Honourable John Young, of the City of Montreal, praying that the Act 22nd Vic., cap. 101, may be revived and amended, for a telegraph line between Canada and Europe.

Of the Huron and Ontario Ship Canal Company, praying that a grant of ten millions of acres of unsurveyed lands may be obtained for them by the Federal Government, and for certain amendments to their charter.

Of the Municipal Council of the County of Norfolk, praying that certain export duties levied under schedule F of the Tariff Act of April, 1868, may be repealed.

Of Georges Pouliot and Hélène Fiset, wife of Georges Boissonnault, praying for indemnity for their means of support being removed by the Senate.

Of John Tytler and others, of the Township of Clarence, in the County of Russell.

Of Martin Casselman and others, of the Township of Cambridge, County of Russell.

Of John Dow and others, of the Township of Osgoode, in the said County of Russell.

Of John Hale and others, of the Village of New Glasgow, County of Terrebonne.

Of Pierre Desjardins and others, of St. Thérèse de Blainville, County of Terrebonne; and of A. Dumas and others, of the Town of Terrebonne, severally praying that the House will take such measures as to cause the obstructions to the navigation of the Ottawa River to be removed, and an uninterrupted line to the full capacity of the leading channel, and the supply of water from the summit level to be opened throughout.

Of J. Metcalfe and others, of the Province of Ontario, praying that certain facilities may be granted the Huron and Ontario Ship Canal Co., to enable them to carry out the objects of the charter.

Hon. Mr. Chapais brought down a message from His Excellency the Governor General, which he was commissioned to deliver to the House, containing various reports and letters on the subject of immigration. The Hon. Mr. Chapais laid on the table a message from His Excellency the Governor General, under his sign manual, which was transmitted for the information of the Senate, containing the Order in Council passed under the authority of the Act 29th Vic., cap. 15, entitled "An Act to provide against the introduction and spreading of disorders affecting certain animals."

Hon. Mr. Campbell acquainted the House, that he had been commanded by His Excellency the Governor General, to transmit to the Senate the copy of a despatch, received

De l'honorable John Young, de la ville de Montréal; demandant que l'Acte 22 Vict., chap. 101, soit remis en vigueur et modifié, pour l'établissement d'une ligne télégraphique entre le Canada et l'Europe.

De la compagnie du canal à navires de Huron et Ontario; demandant que le gouvernement fédéral lui accorde un octroi de dix millions d'acres de terres non-arpentées, et certains amendements à sa charte.

Du Conseil municipal du comté de Norfolk; demandant que certains droits d'exportation prélevés sous la cédule F de l'Acte du tarif d'avril 1868 soient abrogés.

De Georges Pouliot et d'Hélène Fiset, veuve de feu Georges Boissonnault; demandant une indemnité à cause de certains emplois abolis au Sénat.

De John Tytler et autres, du canton de Clarence, comté de Russell; de Martin Casselman et autres, du canton de Cambridge, comté de Russell; de John Dow et autres, du canton d'Osgoode, dans ledit comté de Russell; de John Hale et autres, du village de New Glasgow, comté de Terrebonne; de Pierre Desjardins et autres, de Ste-Thérèse-de-Blainville, comté de Terrebonne; et de A. Dumas et autres, de la ville de Terrebonne; demandant séparément à la Chambre qu'il soit pris des mesures pour faire disparaître les obstacles qui s'opposent à la navigation sur la rivière Outaouais, et ouvrir un chenal ininterrompu, d'une profondeur égale à celle du chenal principal, et approprié au volume des eaux supérieures.

De J. Metcalfe et autres, de la province d'Ontario; demandant qu'il soit accordé certains avantages à la compagnie du canal à navires de Huron et Ontario, pour lui permettre d'accomplir l'objet mentionné dans sa charte.

L'honorable M. Chapais dépose un message de Son Excellence le Gouverneur Général, qu'il a été chargé de présenter au Sénat, message contenant divers rapports et lettres au sujet de l'immigration. L'honorable M. Chapais dépose un message portant la signature de Son Excellence le Gouverneur Général et contenant le décret du Conseil adopté en vertu de la Loi 29 Vict. chap. 15, intitulé «Acte pour prévenir l'introduction et la propagation de maladies qui atteignent les animaux.»

L'honorable M. Campbell informe le Sénat que Son Excellence le Gouverneur Général lui a ordonné de transmettre au Sénat copie d'une dépêche du Secrétaire d'État pour les Colonies